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Noteringar från Interimsstyrelsens möten 
 
Närvarande:  
2008-03-13:  Sven, Nils-Eric, Kerstin och Raul. 
2008-03-31:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Johan och Raul 
2008-05-08:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor och Raul 
2008-06-11:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor och Raul 
2008-08-11:  Sven, Kerstin, Olle, Lillemor och Raul 
2008-09-01:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Christer, Lillemor och Raul  
2008-10-06:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Lillemor 
2008-11-03:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor och Raul 
2008-12-01: Sven, (Britt-Marie), Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor, Raul 
------------------------------------------------------------------------------------------------- 
2009-01-08:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Lillemor, Raul och Rustan  
 
1. Den stora frågan är nu: Hur skall vi gå vidare ? 
Rauls SHT, ett försök till att hitta nya medlemmar fanns utlagd vid julmarknaden och även 
inskriven på vår blogg har givit lite resultat, nämligen kom Rustan Ligander till vårt möte i 
dag. Även Jörgen Johnsson hade anmält sitt intresse men blev upptagen i sista stund. Båda är 
hjärtligt välkomna. Samtliga närvarande presenterade sig. 
För att försöka att få ytterligare medlemmar beslöts om ett möte 09-01-14 kl 1900 för att sätta 
ihop en affisch/skrivelse med en provokativ text: ”Nu lägger vi ned …………………       
Sven, Lillemor, Olle, Solveig, Rustan och Raul deltager. 
 
2.  Byalagsrådet 
Årets första möte hålles 09-01-22 kl 1800 i Stadshuset, Sven och Olle deltager. 
 
3.  Julmarknaden 
Julmarknaden blev dyr, inkomsterna var endast 300:- kr då utgifterna landade på 4.480:- kr. 
För att diskutera kommande julmarknader är ett möte bestämt till 09-01-19 kl 1900 i 
Centrumhuset, där samtliga föreningar mm skall deltaga. Byaföreningen önskar slippa stå som 
huvudarrangör. 
 
4.  Ungdomsstipendium 
Stadgar för ett sådant finns men vi bör nu ligga lågt  (tills föreningen har återbildats ?). 
 
5.  Leader 
Vårt projekt LADDRAN saknar pengar och vi bör ordna en kommitté för den fortsatta 
verksamheten. Lillemor försöker ordna ett möte. 
 
6.  Kassan innehöll 21.766:20 per 2008-12-31 
 
7. Nästa möte bestämdes till 2009-02-04 kl 1900 på Biblioteket.  
 
Vid tangenterna 
 
 Raul Högberg 


